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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mi fog történni 2006 tavaszúig?" címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Kóka János gazdasági és közlekedési miniszter úrhoz .

A kérdésre írásban kérem válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr!

Örömmel értesültek róla a Békés megyeiek, hogy az országgyűlés elfogadta a gazdasági
bizottság módosító indítványát, bekerült a gyorsforgalmiutas törvénybe a 44-es főút
Békéscsaba-Kecskemét szakaszának 2007-ig történő előkészítése . Mint Ön is tudja,
Miniszter Úr a Viharsaroknak rendkívül fontos ez a szakasz, mert ezen keresztül kapcsolódik
az ország és Európa vérkeringésébe . Arról azonban feltehetően nem hallott, ami a Békés
Megyei Hírlapban jelent meg, hogy az elvándorlás a mi megyénkben a legmagasabb az
országban. Az újság szerint a kiemelkedően magas belső migrációban kulcsszerepe van a
megye rendkívül rossz közlekedésének .

Tisztelt Miniszter Úr!

Mit jelent a gyakorlatban a törvény elfogadása?
Mikor és hol kezdődnek meg először a kivitelezés munkálatai?
Mikor lehet négysávos gyorsforgalmi úton eljutni Békéscsabáról Kecskemétre?

Várom megtisztelő válaszát!
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Írásbeli kérdés

Budapest, 2005 .04.04 .

Tisztelettel :

Erdős Norbert
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